

April, 2019

## **LEDiving® Dynamic Mirror Indicator**

### **ECE Zulassung**

Der Austausch von OEM Spiegelblinker durch entsprechende LEDiving® Dynamic Mirror Indicator von OSRAM ist vollkommen ECE konform. Das Produkt trägt das ECE-Prüfzeichen für genehmigungspflichtige Bauteile an Kraftfahrzeugen. Die LEDiving® Leuchten sind gemäß R6 und R10 zugelassen und dürfen somit in Europa installiert und betrieben werden. Die Leuchte ist somit eintragungsfrei. Dies schließt nicht individuelle Spezialanforderungen von Ländern, zusätzlich zur standardisierten ECE Zertifizierung des Produktes, mit ein.

### **Hinweis**

Die LEDiving® Dynamic Mirror Indicator wurden für europäische Fahrzeug-Modelle entwickelt. Dies bedeutet, dass lokale Modellanpassungen des Herstellers möglicherweise eine Auswirkung auf die Funktionalität der LEDiving® Dynamic Mirror Indicator haben können.

Für weitere Fragen zum Produkt können Sie sich gerne an **automotive-service@osram.com** oder per Telefon an **+49 89 6213 3322** wenden.

Mit freundlichen Grüßen

Ihr OSRAM Automotive Team

1/1

**IMPORTANT:**  
OSRAM Dynamic Mirror Indicators are registration free!

**OSRAM**

April, 2019

## LEDiving® Dynamic Mirror Indicator

### ECE approved

Our OSRAM LEDiving® Dynamic Mirror Indicator for different car models are fully ECE compliant for a replacement of OEM Mirror Indicators in the mentioned type. The product bears the ECE approval mark that is mandatory for all approved automotive components. They are approved according to R6 and R10 and may therefore be installed and used in Europe.

The Dynamic Turn Indicator is registration free. This does not include individual custom requirements of countries, in addition to the standardized ECE certification of the product.

### Note

The LEDiving® Dynamic Mirror Indicator were designed according to the regarding European car model. This means that local adaptations of the manufacturer may have an impact on the functionality of the LEDiving® DMIs.

For further questions about the product, please contact **automotive-service@osram.com** or contact us by phone under the following number: **+49 89 6213 3322**

Best regards

Your OSRAM Automotive Team

1/1

---

Briefadresse:  
OSRAM GmbH  
80920 München  
Deutschland

Hausadresse:  
OSRAM GmbH  
Marcel-Breuer-Straße 6  
80807 München  
Deutschland

OSRAM GmbH  
München  
Vorsitzender des  
Aufsichtsrates:  
Peter Bauer

Geschäftsführung:  
Dr. Olaf Berlien  
(Vorsitzender)  
Ingo Bank  
Dr. Stefan Kampmann

Registergericht:  
München HRB 201526  
WEEE-Reg.-Nr. DE 71568000